



KBSB ■ FRBE ■ KSB

vzw-asbl-VoG

ALMA ECHECS,
Martinus V Tuin , 59

Jardin Martin V, 59

1200 Brussels

**Raad van Bestuur - Conseil d'Administration
van de KBSB – de la FRBE**

25.11.2017

Verslag

Rapport

Plaats/Endroit/Ort: Fort 8 - Refter Plantsoenen Schansstraat 9
2660 **Hoboken** (048670 69 34)

Aanwezig – Présent: Günter Delhaes (met volmacht Geert Bailleul),
Bart Van Tichelen (met volmacht Ben Dardha), Bernard Malfliet, Eddy De
Gendt, Luc Cornet, José Dorr (met volmacht Martin Deschepper), Ludo
Martens, Ben Dardha, Raymond Van Melsen (avec procuration Aurore
Gillet), Ruben Decrop, David Lenaertz.

Verontschuldigd – Excusé: Ben Dardha, Geert Bailleul, Martin
Deschepper, Aurore Gillet, Daniel Halleux

Verslaggever/Rapporteur: Eddy De Gendt

Aanvang 14u00	Début 14h00
1. De voorzitter heet iedereen welkom.	Le Président souhaite la bienvenue à tout le monde.
2. De vergadering is rechtsgeldig.	La réunion est valable.
3. Goedkeuring van de dagorde + aanvaarding van de reglementair ingediende volmachten + notitie van de (bijkomende) punten « varia ». De dagorde wordt goedgekeurd.	Approbation de l'ordre du jour + acceptation des procurations valablement introduites + notation des points supplémentaires) »divers ». L'ordre de jour est approuvé.
4. Stemopnemer is Luc.	Le scrutateur sera Luc.
5. Het verslag vorige BV 18.11.2017 wordt goedgekeurd.	Le rapport de la réunion précédente 18.11.2017 est approuvé.
6. De penningmeester deelt de stand van de rekeningen mee: 155 142,11€	Le trésorier communique le relevé des comptes : 155 142,11€
7. Bepaling van de posten in de schoot van de R.v.B: - Membre de l'Event Commission de l'ECU = Günter Delhaes -Vice-voorzitter 1 ^{ste} Bart Van Tichelen -Vice-voorzitter 2 ^{de} Raymond van Melsen -Secretaris-generaal en verantwoordelijke Statuten/H.R. Bernard Malfliet -Secretaris Eddy De Gendt	Détermination des postes au sein du C.A. : -Membre de l'Event Commission de l'ECU = Günter Delhaes - Vice-Président 1 ^e Bart Van Tichelen - Vice-Président 2 ^e Raymond van Melsen - Secrétaire-général Statuts/Règlement d'Ordre Intérieur Bernard Malfliet - Secrétaire Eddy De Gendt

<p>-Verantwoordelijke Nationale Toernooien (VNT) en Vertegenwoordiger bij FIDE - Contactpersoon bij de FIDE en backup Rating Officer FIDE Official contact trainer FIDE en verantwoordelijke Wedstrijdreglementen Luc Cornet</p> <p>-Penningmeester en verantwoordelijke internationale toernooien Ludo Martens</p> <p>-Voorzitter C.I.S. en verantwoordelijke kadervorming - Lid van de Arbitre Council van de ECU Geert Bailleul</p> <p>-Jeugdcommissie en Nationaal Jeugdleider Martin Deschepper -Jeugdcommissie en internationaal jeugdleider Ben Dardha -Jeugdcommissie José Dorr -Jeugdcommissie en verantwoordelijke communicatie, en vertegenwoordigster vrouwelijke speelsters Aurore Gillet</p> <p>-IT-verantwoordelijke (website en informatica) Ruben Decrop – Daniel Halleux -Daniel Halleux: Klassement ELO beheerder Webmaster Rating Officer FIDE</p> <p>* Er zijn drie kandidaten voor het vicevoorzitterschap: Bart Van Tichelen, Geert Bailleul en Raymond van Melsen. Er wordt één kandidaat aangeduid van elk van de betrokken Culturele Federaties. De RvB beslist, in overeenstemming met art. 35 van de statuten om deze beslissing te motiveren aan de eerstvolgende A.V., om twee vicevoorzitters aan te duiden dus.</p> <p>Stemming 1: Raymond wordt unaniem verkozen.</p> <p>Stemming 2 dient uit te wijzen wie van beide "VSF-kandidaten" wordt aangesteld: Bart haalt het met 10 stemmen, 1 voor Geert; er is 1 onthouding en er zijn 2 blanco stemmen.</p> <p>Stemming 3 bepaalt de keuze als 1^{ste} ondervoorzitter: Bart 8 stemmen, Raymond 6 stemmen. Bart wordt 1^{ste} ondervoorzitter, Raymond 2^{de} ondervoorzitter.</p> <p>*Bernard doet het nodige om te gelegener tijd voor zowel statuten als H.R. de nodige aanpassingen in te dienen en voor te leggen aan de A.V. Hij doet het nodige bij de Rechtbank van Koophandel.</p>	<p>-Responsable des tournois nationaux (RTN) Délégué FIDE - Personne de contact auprès de la FIDE et backup Rating Officer Official contact trainer FIDE et responsable Règlements de Tournois Luc Cornet</p> <p>-Trésorier et responsable des tournois internationaux adultes Ludo Martens</p> <p>-Président CAI et responsable de la formation - Membre de l' Arbitre Council de l'ECU Geert Bailleul</p> <p>-Commission jeunesse Président - Directeur national Martin Deschepper</p> <p>-Commission jeunesse Directeur tournois internationaux Ben Dardha</p> <p>-Commission jeunesse José Dorr</p> <p>- Commission jeunesse et responsable communication, représentante des joueuses Aurore Gillet</p> <p>-Responsable IT (site web et informatique) Ruben Decrop – Daniel Halleux</p> <p>-Daniel Halleux : Responsable Immatriculation-ELO-Softwares Rating Officer FIDE Webmaster</p> <p>*Il y a trois candidats pour la vice-présidence : Bart Van Tichelen, Geert Bailleul et Raymond van Melsen. Il est désigné un candidat de chaque fédération culturelle concernée. Le C.A. décide, conformément aux dispositions de l' article 35 des statuts de présenter cette décision aux membres pour ratification à la plus prochaine assemblée générale, donc de désigner deux vice-présidents.</p> <p>Vote 1 : Raymond est élu à l' unanimité. Vote 2 : doit déterminer lequel des deux « candidats VSF » sera désigné : Bart y arrive avec 10 voix, 1 pour Geert ; il y a une abstention et deux voix blanco.</p> <p>Vote 3 détermine le choix comme 1^e vice-président : Bart 8 voix, Raymond 6 voix. Bart est le 1^e vice-président, Raymond le 2^e.</p> <p>*Bernard fait le nécessaire, en temps opportun, d' adapter aussi bien les statuts que le R.O.I. et de les présenter à l'A.G. Il fait le nécessaire auprès du Tribunal de Commerce.</p>
--	---

<p>*David Lenaertz doet van zijn kant het nodige om een beknopte samenvatting van huidig verslag op te stellen en dit op de website te plaatsen. Hij krijgt tevens de functie vertegenwoordiger bij het B.O.I.C. toebedeeld.</p> <p>*Voor alle juridisch advies kunnen we terecht bij onze twee interne professionelen.</p> <p>*De post "Communicatie" (het begrip) zal verder besproken worden op de B.V. van 6 januari.</p>	<p>*De son côté David Lenaertz rédigera un bref résumé du rapport actuel et le mettra au site web. Il lui est attribué également la fonction de délégué auprès du C.O.I.B.</p> <p>*Pour tout conseil juridique, nous pouvons aller à nos deux professions internes.</p> <p>*Le post "Communication" (le concept) sera discuté plus en détail sur le C.A. du 6 janvier.</p>
<p>8. 15.11.2017: Allen, Ziehier nog een voorstel van Schaakliga Limburg.</p> <p>Is het mogelijk om spelers te verplichten in hun eigen leeftijdscategorie te spelen, mede om zo het 'shoppen' tegen te gaan. (Met 'shoppen' wordt bedoeld dat kinderen uit lagere leeftijdscategorieën meespelen in hogere leeftijdscategorieën en aldus de selectieplaatsen van de oudere categorieën afnemen.)</p> <p>Wij realiseren ons dat dit wellicht niet meer op de agenda kan komen als voorstel tot wijziging van het wedstrijdreglement. Maar misschien is het wel mogelijk om dit aan te halen of dat de organisatie van het BJK dit kan beslissen, en in dat geval lijkt ons dit al zeer wenselijk.</p> <p>Hartelijk dank. Groetjes, Luc Cornet.</p> <p>Gelet op de afwezigheid van de betrokken bestuurder wordt dit punt overgedragen naar de volgende B.V. (6 januari).</p>	<p>Proposition de la Ligue du Limbourg (voir ci-contre).</p> <p>Etant donné l'absence de l'administrateur concerné ce point est reporté pour le C.A. du 6 janvier.</p>
<p>9. Luc ontvangt van een club de vraag om de voetnoten, meer bepaald "de boetes", terug op te nemen in het wedstrijdreglement (de boetes werden nu medegedeeld in een verslag van een bestuursvergadering, zie verslag d.d. 02.09.2017).</p> <p>De secretaris is geen voorstander om het wedstrijdreglement te overladen met voetnoten.</p> <p>Bernard meent dat voetnoten wel kunnen in het Vademecum. Luc zal de club een antwoord op hun vraag meedelen.</p>	<p>Luc a reçu la demande d'un cercle pour que les « notes », en particulier « les amendes » soient reprises de nouveau dans le Règlement des Tournois (les amendes sont communiquées à ce jour dans un rapport du C.A., voir le rapport du 02.09.2017).</p> <p>Le secrétaire n'est pas partisan de surcharger ce règlement avec des notes.</p> <p>Bernard est d'avis que les notes sont possibles dans le Vademecum.</p> <p>Luc donnera une réponse à leur question.</p>
<p>10. Datums NIC 2018-2019 R3 en R6</p> <p>R3 28/10/2018 : komt in botsing met (o.a.) Oost-Vlaams Jeugdkampioenschap. Dit punt werd al goedgekeurd door de RvB : de RvB behoudt de datum van 18.10 (zie het verslag van</p>	<p>Dates ICN 2018-2019 R3 et R6</p> <p>R 3 28.10.2018 : entre en collision avec e.a. le championnat jeunesse de la Ligue de la Flandre Orientale.</p>

<p>18.11 van de RvB), dit zal worden bevestigd aan de A.V. die volgt om 14h. R6 03/02/2019: komt in botsing met de 2^{de} dag van het Vlaams Jeugdkampioenschap</p> <p>Aangebrachte mogelijkheid door de VNT: 27/01/2019, maar dan in strijd met januari-examens van de hogescholen en universiteiten (en met TATA Steel).</p> <p>De RvB houdt er aan de datums van de NIC telkens per 15 september van het voorgaande jaar te bepalen.</p>	<p>Ce point est déjà approuvé par le C.A. : le Conseil maintient la date du 28.10 (voir le rapport du C.A. du 18.11), ceci sera confirmé à l'A.G. qui suit à 14h.</p> <p>R 6 03/02/2019: entre en collision avec la 2^e journée du Vlaams Jeugdkampioenschap.</p> <p>Possibilité proposée par le RTN : 27/01/2019, mais alors en collision avec les examens de janvier des écoles supérieures et universités (et avec TATA Steel).</p> <p>Le C.A. y tient à déterminer les dates des ICN chaque fois le 15 septembre de l'année précédente.</p>
<p>11. B.K. 2018</p> <p>Luc vraagt en krijgt toelating om de gegevens i.v.m. het B.K. op de website te plaatsen.</p> <p>Bart stelt voor om het B.K. te laten samenvallen met de inrichting van een groot toernooi; Ruben onderzoekt eveneens de mogelijkheid om een voorstel ter zake te doen.</p> <p><u>De volgende B.V. (06.01.2018) zal hoofdzakelijk handelen over dit B.K.</u></p>	<p>C.B. 2018</p> <p>Luc demande et reçoit l'autorisation de publier les données du C.B. sur le site web.</p> <p>Bart propose de faire coïncider le C.B. avec l'organisation d'un grand tournoi ; Ruben examine également la possibilité d'introduire une proposition à cet égard.</p> <p><u>Le prochain C.A. (06.01.2018) traitera en grande partie ce C.B.</u></p>
<p><u>12. Nabespreking A.V.</u></p> <p><u>-Financieel:</u> Ludo stelt een aangepast verslag op dat tegemoet komt aan een opmerking van Jan Vanhercke tijdens de A.V. betreffende verschillen in de totalen.</p> <p>In het aangepast financieel verslag en de staat van ontvangsten en uitgaven die toegevoegd worden aan het verslag van de A.V. van 18 november zijn de totalen nu identiek, onder andere de facturen van de FIDE werden in de staat van ontvangsten en uitgaven gesplitst zoals in het financieel verslag. De uiteindelijke saldi (saldi ontvangsten min uitgaven) in al de documenten en ook de begroting zoals die goedgekeurd zijn door de A.V. wijzigen hierdoor uiteraard niet.</p> <p><u>-Vragen van de leden:</u> de vragen van de leden aanwezig op de A.V. dienen te worden ingekort, dienen duidelijk en ter zake te zijn en worden zo mogelijk tien dagen op voorhand aan het bestuur bezorgd.</p> <p><u>-Termijnen:</u> de termijnen van verzending uitnodiging tot de A.V. dienen te worden herzien; ook het aantal verzendingen (thans vier) dient te worden gereduceerd.</p> <p>Bernard legt als verantwoordelijke statuten een voorstel voor aan de RvB.</p> <p><u>-ELO:</u></p>	<p><u>Débriefing A.G.</u></p> <p><u>-Finances:</u> Ludo rédige un rapport révisé qui répond à une remarque de Jan Vanhercke au cours de l' A.G. concernant les différences dans les totaux.</p> <p>Dans le rapport financier ajusté et l'état des recettes et des dépenses qui sont ajoutés au rapport de l'A.G. du 18 novembre les totaux sont désormais identiques, entre autres les factures de la FIDE ont été réparties dans l'état des recettes et des dépenses comme dans le rapport financier. Les soldes définitifs (soldes des recettes moins les dépenses) dans tous les documents et également le budget comme approuvé par l' A.G. ne changent évidemment pas cela.</p> <p><u>-Questions des membres :</u> les questions des membres présent à l' A.G. sont à abrégé, seront claires et en la matière et si possible remis au conseil dix jours à l'avance.</p> <p><u>-Délais :</u> les délais d'expédition de l'invitation pour l'A.G. sont à revoir ; il en est de même avec le nombre d'expéditions (actuellement quatre), ce nombre est à réduire.</p> <p>Bernard soumettra comme responsable statuts un projet au C.A.</p> <p><u>-ELO :</u></p>

<p>Een back-up plan "ELO 01.01.2018" is noodzakelijk, Ruben en/of Luc kunnen hier voor instaan.</p>	<p>Un back-up « ELO 01.01.2018 » est indispensable, Ruben et/ou Luc se portent garant.</p>
<p>13. Datums en plaats volgende BV + A.V. -6 januari -17 februari -21 april -16 juni -11 augustus -15 september Plaatsbepaling voor 6 januari: het bestuur (Raymond/Ludo) doet het nodige; andere plaatsen later te bepalen. Suggestie van Ben: in de toekomst werken via Doodle. *AV 20.10.2018 (Alma).</p>	<p>- Date et endroit prochaines C.A. + AG -6 janvier -17 février -21 avril -16 juin -11 aout -15 septembre Location pour le 6 janvier : le conseil (Raymond/Ludo) font le nécessaire ; les autres locations à déterminer plus tard. Suggestion de Ben : à l'avenir faire le choix via Doodle. *AG 20.10.2018 (Alma).</p>
<p>14. VARIA <u>Over de C.I.S. :</u> -De RvB wenst tegen volgende vergadering een bespreking met de voorzitter van de C.I.S. over het laatste verslag van deze commissie. -Er dienen jaarlijks minstens twee vergaderingen te worden belegd. Een minimaal aantal leden (scheidsrechters) van de commissie dient aanwezig te zijn . Bij deze vergaderingen dient telkens een bestuurder van de KBSB aanwezig te zijn, met raadgevende stem. Dit zal bij voorkeur Luc of Bernard zijn. <u>-Vertegenwoordiger spelers + 2250</u> Bart vraagt aan Ben Dardha of hij deze functie kan invullen. Bedoeling is ook dat de spelers een of twee maal per jaar samenkomen en dat de vertegenwoordiger hierover een verslagje bezorgt aan de RvB.</p>	<p>DIVERS <u>Sur la C.A.I. :</u> -Le C.A. désire pour la prochaine réunion une discussion avec le Président de la C.A.I. sur le dernier rapport de cette commission. -Au minimum deux réunions devront avoir place par an. Un nombre minimal de membres (arbitres) de la commission doit être présent. -Lors de cette réunions chaque fois il sera présent un administrateur de la FRBE avec voix consultative. Ce sera par préférence Luc ou Bernard. <u>-Représentant des joueurs + 2250</u> Bart posera la question à Ben Dardha si il peut remplir cette fonction. L'intention est bien sûr que les joueurs se réunissent une ou deux fois par an et que le représentant dresse un rapport pour le C.A.</p>

Eddy De Gendt 0476 992575
Secretaris – Secrétaire Brakel, 04.12.2017

